
Referat bestyrelsesmøde 24. juni 2019. 

  

Bestyrelsen startede mødet med en rundtur i Toftegade og de andre gader hvor der 
gaderenoveres. Vi er stadig forsinket grundet grundvandet. 

Sommerstoppet på Gutenbergvej er gået godt. Toppen på ovnen er blevet isoleret, da toppen 
bliver alt for varm. Vi har fået inspiceret murværket i ovnen – det så godt ud. 

Alt i alt er sommerstoppet gået godt og forløbet planlagt. 

Vi har planer om at opsætte et skilt nede ved de nye grunde på Rugvænget. Vandværket, HAS 
og Hjørring Kommune er interesseret i at være en del af reklamen. 

 


